
 
 

 游遍中国历史文化名城：皇城古都北京 

 居庸关万里长城，故宫紫禁城，天坛，颐和园，长陵 

 魅力天津，“京城后花园”承德 

 南味北调特色餐：老北京烤鸭风味，百饺宴，羊肉风味火锅，天津狗不理包子 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

第一天：抵达北京 

住宿:长安大酒店 5 星或同级 

抵达北京，由导游接机后送回酒店休息。 

（24 小时免费北京国际机场接机；因客人较多，请在机场耐心等候； 

请于报名时提供航班信息） 

 

第二天：北京（早餐/午餐/晚餐） 

住宿:长安大酒店 5 星或同级 

早餐后，前往外观国家大剧院，其后游览世界最大的广场「天安门广

场」及世界上规模最大的宫殿建筑群「故宫」，又名紫禁城。其规模

宏伟，布局严整，是中国古代建筑、文化、艺术的精粹。游览「老北

京胡同」后，前往茶庄，品尝各式中国名茶。晚餐品尝北京风味涮羊

肉，欣赏传统杂技表演。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

第三天：北京（早餐/午餐/晚餐） 

住宿: 长安大酒店 5 星或同级 

早餐后游览世界七大奇迹之一「居庸关长城」，其形势险要，自古为

兵家必争之地。后参观明十三陵之「长陵」。接着参观享誉世界的

「玉器博览中心」，观赏中国传统工艺的精髓。继而参观传统医药馆

「宝树堂」。晚上车游「北京夜景」「世贸天阶」。 

 

第四天：北京（早餐/午餐） 

住宿: 长安大酒店 5 星或同级 

早餐后，前往中国古代皇帝的祭天神殿「天坛」，坐落在皇家园林之

中，设计巧妙，是华夏文化的瑰宝。畅游聚集了京城最知名老字号商

铺的「前门仿古大街」，参观百年老店「同仁堂」。接着游览「王府

井步行街」「东华门小吃夜市」。欣赏精彩的「少林功夫」秀。 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

第五天：北京（早餐/午餐/晚餐） 

住宿: 长安大酒店 5 星或同级 

早餐后游览中国现存最大的古代皇家园林「颐和园」，它素以规模宏

伟、娇丽多姿而享有盛名。后参观「丝绸展览馆」。中午品尝正宗北

京烤鸭。继而外观 08 年奥运会主场地「鸟巢」「水立方」。参观

「珍珠博物馆」。前往承德。 

 

第六天：北京-承德-北京（早餐/午餐/晚餐） 

住宿: 长安大酒店 5 星或同级 

早餐后，游览皇家御用的「避暑山庄」，清代皇帝夏日避暑和处理政

务的场所，以朴素淡雅的山村野趣为格调，取自然山水之本色，成为

中国现存占地最大的古代帝皇宫苑，并外观“小布达拉宫”感受恢弘皇

家气势。 

 

第七天：北京-天津-北京（早餐/午餐/晚餐） 

住宿: 长安大酒店 5 星或同级 

早餐后前往天津，畅游著名的「天津食品街」以及有数百家传统老字

号的「古文化街」，了解天津四大民间工艺（杨柳青年画、泥人张彩

绘、天津风筝、刻砖）的传统特色。午餐品尝著名的天津狗不理包子。

返回北京享受免费足底按摩，晚餐品尝北京水饺以及逛「环保竹炭超

市」。 

 

第八天：北京送機（早餐）   

早餐后，由导游安排送机（24 小时免费北京国际机场送机） 

 
 
 
 
 

北京.承德.天津 8 天 
TOUR CODE: PEK09 

2017 6 月 9 月 12 月 2018 1 月 

 7 月 10 月   2 月 

 8 月 11 月   3 月 

团费 
Tour Fare 

单人房差价 
Single 

Supplement 

小孩 18 岁以下 
（占床） 

Guest Under 18 years old 

with extra bed 

小孩 18 岁以下 
（不占床,不含早） 

Guest Under 18 years without bed,   

no breakfast provide 

自费项目 
Compulsory 

Programs 

小费 
Tipping 

      

备注： 
 指定购物站：品茶、玉器博览中心、宝树堂、 同仁堂、 丝绸展览馆、 珍珠博物馆、 足底按摩、环保竹炭超市 

 已包含自费项目：金面王朝 或 中國功夫秀、胡同游、 车游北京夜景+ 世贸天阶、瓷房子博物館 

 费用不含：国际/国内机票及其税项，个人旅游、医疗保险，签证费用一切纯属私人性质的消费；因私人原因及航班延误等或其他不可抗拒的因素引起的额外

费用          

 旅客必须完成所有行程安排，假如旅客要求中途自行离团，視同全程放棄，飯店將會被取消，旅行社有权力向旅客收取脫隊费用 US$50 /每位/每天 

 所有團友務必要隨團參觀指定的購物站，沒興趣的客人可以抱著觀光為主的心態並耐心等候，拒絕參觀購物店的團友，本公司將有權利向該團友徵收團費附

加費。                          

 以上行程仅供参考，如果遇到天气或交通等人力不可抗拒因素，各景点可能作出调整或更動前後次序，本公司保有一切修正行程的權利；酒店等级皆以当地

标准为根据，所有参团者被视作同意以上条款论。 

 
行程特色 



 
 

 
 
 
 

 

Day 01 ARRIVAL BEIJING     

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
Upon arrival, the local guide will meet you at airport then transfer 

to hotel. (Free airport transfer 24 hrs)   

 

Day 02 BEIJING (B/L/D) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
After breakfast, proceed to view the “Egg Shell” - <National 

Grand Theatre>, one of the top theatres in world. Next, visit the 

famous place <Tian’an Men Square>, Tian'an Men Square is 

located at the heart of Beijing, is the largest urban square in the 

world and can hold about one million people in the same time. It 

is surrounded by the Forbidden City in the north, the Great Hall of 

the People in the west, and the museums of Chinese History and 

Chinese Revolution in the east. In the center of the square stands 

the Monument to the People's Heroes. Continue journey to visit 

<Forbidden City>The Forbidden City (Zijincheng) (also known as 

the Imperial Palace (Gugong) and the Palace Museum) is the 

largest and best preserved collection of ancient buildings in 

China. The complex is divided into two sections: the Inner Court 

or the living quarters, and the working area also known as the 

Outer Court. After that, visit <Old Beijing Hutong> and Tea Shop. 

After dinner, enjoy the < Acrobatic Show>. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 03 BEIJING (B/L/D) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
In the morning, visit  <Great Wall> - is a series of stone and 

earthen fortifications in China, built, rebuilt, and maintained 

between the 5th century BC and the 16th century to protect the 

northern borders of the Chinese Empire from Xiongnu attacks 

during the rule of successive dynasties. Till today it has been a 

symbolic achievement of the Chinese people. After lunch, visit 

one of <The Ming Tombs – DingLing>, DingLingwas constructed in 

the 16th century for the emperor Wan Li, who gave a party in his 

own funeral chamber to mark its completion. The tomb was 

excavated in 1958 and treasures found inside are now on display. 

Next, visit Jade Factory andBao Shu Tang. At night, view <The 

Place> by coach, The Place is a shopping street located in 

Beijing with the world’s 2nd largest LED screen, which forms a 

glowing canopy over the shopping center. 

 

Day 04 BEIJING (B/L) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
After breakfast, visit to <Temple of Heaven> - built in the 15th 

century and restored in the 18th century. The temple is 123 feet 

high, was constructed entirely of wood without the use of any 

nails, making it one of the architectural wonders of the world. The  

 

Temple buildings and the parklands reflect ancient Chinese 

religious beliefs that imagine heaven as round and earth as 

square.  

Thus, the buildings in the temple are constructed on a central axis. 

The temples themselves are round and the bases square. Next, 

visit <Qianmen Street>. This street is restoring its streetscape to 

early twentieth century, showing the face of “Old Beijing”. Then, 

visit Tong Ren Tang and continue visit to <Wangfujing Street>, one 

of the biggest shopping area in Beijing, and you can try the local 

delicacy at the Dong Hua Men Night Market. Next, enjoy 

<Shaolin Kung Fu Show>. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 05 BEIJING (B/L/D) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar  
After breakfast, visit to <Summer Palace>. This palace originally 

called 'Qingyi Garden', like most of the gardens of Beijing, it could 

not elude the rampages of the Anglo-French allied force and 

was destroyed by fire. In 1886, Empress Dowager Cixi embezzled 

navy funds to reconstruct it for her own benefit, changing its 

name to Summer Palace (Yiheyuan) Next, visit Silk Factory and 

proceed to view the main stadium for the 2008 Olympic Games 

<National Stadium “Bird Nest”>, the <National Aquatics Center 

“Water Cube”>. After that, visit Pearl Gallery. Next, transfer to 

Chengde. 

 

Day 06 BEIJING/ CHENGDE / BEIJING (B/L/D) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
After breakfast, visit The <Mountain Resort> (exclude buggy). It is 

the largest imperial garden in China, and mainly consists of the 

palace and garden area. The garden area is composed of the 

lake, plain and mountain zones, boasts 72 tourist attractions 

designated by Emperor Kangxi and Emperor Qianlong of the 

Qing Dynasty. Next, transfer back to Beijing. 

 

Day 07 BEIJING / TIANJIN / BEIJING (B/L/D) 

Hotel: Chang An Grand Hotel 5* or similar 
After breakfast, transfer to Tianjin. Upon arrival, visit <Ancient 

Cultural Street> and <Tianjin Food Street>. Ancient Culture Street 

is in the north of the city and is actually a series of street, built in 

typical Tianjin style featuring Qing style architecture. Next, transfer 

back to Beijing, visit China Medicine Shop and Bamboo Charcoal 

Shop. 

 

Day 08 BEIJINGAIRPORT FOR FLIGHT BACK HOME (B) 
After breakfast, transfer to airport for your flight back to home. 

(Free airport transfer 24 hrs)  

 

Beijing.Tianjin.Chengde 8Days 
TOUR CODE: PEK09 

Remark： 

 Compulsory shopping stop: Tea, Jade, Baoshutang, Tongrentang, Silk, Pearl, Foot Massage, Charcoal Product. 

 Package included Optional program:  Acrobatics or Kungfu Show、Hutong tour、 The Place、China House 

 It is compulsory for all tour participants to complete the full itinerary. In the event of not complying the requirement, rest of the tour 

will be abandon; hotel will be cancel and a penalty surcharge of US$50/pax/day. 

 No refund for no show and any unused portion of the packages or during tour. 

 All tour members are compulsory to visit the specify shopping stops. However, you are not obligated to purchase product sold at the 

shopping stop. The company reserves the right to collect a penalty surcharges if you refuse to visit the shops. 

 The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirement. 

 Final and correct accordance of itinerary will be based on Chinese version itinerary. All hotel ratings are based on local terms. 
 

http://en.wikipedia.org/wiki/Fortification
http://en.wikipedia.org/wiki/China
http://en.wikipedia.org/wiki/History_of_China
http://en.wikipedia.org/wiki/Xiongnu
http://en.wikipedia.org/wiki/Dynasties_in_Chinese_history
http://www.travelchinaguide.com/intro/history/known/cixi.htm

